
1 

 

Protokół nr XLVI/22 

z sesji Rady Miejskiej w Bojanowie, która odbyła się  

w dniu 20 maja 2022 roku o godz. 9:00  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie 

W sesji uczestniczyli: 

 Radni Rady Miejskiej w Bojanowie: 

Jarosław Bartkowiak 

Alina Broniarz 

Beata Bura 

Waldemar Czerwiński  

Renata Jagodzik 

Jan Kubis 

Sebastian Miekisz 

Jan Moryson 

Ilona Pazoła-Szymańska 

Karolina Salamon 

Dariusz Stachowiak 

Tomasz Wałkiewicz 

Bogumiła Woźniak 

 Burmistrz Bojanowa- Maciej Dubiel 

 Zastępca Burmistrza Bojanowa, Sekretarz- Krzysztof Kurpisz 

 Skarbnik Gminy- Patrycja Kubiak  

 Radca Prawny- Teresa Andrzejewska 

 Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju- Ewelina Zmuda 

 Inspektor- Rafał Sołtysiak 

 Inspektor- Żaneta Malinowska  

 Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Bojanowie- Sabina Szlachetka- Andersz 

 Dyrektor Gminnego Centrum Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji w Bojanowie- 

Daria Głuszek 

 Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Bojanowie- Aldona Łuczak  

 Dyrektor Szkoły Podstawowej im. bł. Edmunda Bojanowskiego w Bojanowie- Teresa 

Polc 

 Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Rawiczu- Roman Bruss 

 Dzielnicowy Rewiru Dzielnicowych w Bojanowie- Łukasz Działdowski  

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

Do pkt. 1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 
 

Otwarcia sesji o godzinie 9:03 dokonał Przewodniczący Rady- Pan Jan Moryson. Po 

przywitaniu wszystkich przybyłych stwierdził, że na 15 ustawowych radnych w sesji 

uczestniczy 13 radnych, co stanowi quorum, więc jest ona władna obradować i podejmować 

prawomocne decyzje.  

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy Panie/ Panowie radni zgłaszają wątpliwości  

co do trybu i sposobu zwołania dzisiejszej sesji? 

Na powyższe pytanie, żaden z Państwa radnych nie zgłosił zastrzeżeń.  
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Do pkt. 2. Przedstawienie porządku obrad XLVI sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

 

Pan Jan Moryson poinformował, że wpłynął wniosek od Burmistrza Bojanowa  

o wprowadzenie do porządku obrad XLVI sesji Rady Miejskiej w Bojanowie w dniu 20 maja 

2022 roku projektu uchwały w sprawie:  

1) nadania nazwy rondu położonemu w miejscowości Gołaszyn,  

2) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wschodniej części 

wsi Wydartowo Pierwsze- Gmina Bojanowo,  

3) zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok. 

Powyższy wniosek stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Pan Jan Moryson zarządził głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad 

wnioskowanych projektów uchwał. 

Wniosek został przegłosowany, 13 radnych głosowało „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak  

 

NIEOBECNI: (2) 

Ewa Szczepaniak, Tomasz Woźniczka 

 

Więcej zmian nie wniesiono, w związku z powyższym porządek sesji przedstawia się 

następująco: 

 

1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad XLVI sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

3. Przyjęcie protokołu Nr XLV/22 z sesji, która odbyła się w dniu 28 kwietnia 2022 roku. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego w Gminie Bojanowo. 

7. Informacja o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego w Gminie Bojanowo.  

8. Informacja o przygotowaniu placówek szkolnych i pozaszkolnych do realizacji 

wypoczynku letniego dzieci i młodzieży.  

9. Informacja o realizacji pożytku publicznego.  

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) ustalenia wysokości ekwiwalentu wypłacanego członkom OSP za udział  

w działaniach ratowniczych i szkoleniach pożarniczych,  

b) regulaminu udzielania stypendium Burmistrza Bojanowa dla uzdolnionych uczniów 

pobierających naukę w szkołach podstawowych na terenie gminy Bojanowo, 

c) rozpatrzenia skargi na działalność sołtysa wsi Sułów Mały,  

d) nadania nazwy rondu położonemu w miejscowości Gołaszyn, 

e) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wschodniej 

części wsi Wydartowo Pierwsze, Gmina Bojanowo,   
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f) zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok.  

11. Interpelacje i zapytania radnych. 

12. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

13. Wolne wnioski i informacje. 

14. Zakończenie. 

 

Do pkt. 3. Przyjęcie protokołu Nr XLV/22 z sesji, która odbyła się w dniu 28 kwietnia 2022 

roku. 

 

W związku z tym, że do protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 28 kwietnia 2022 roku nie 

wniesiono uwag pisemnych i ustnych, Przewodniczący Rady zawnioskował o przyjęcie 

powyższego dokumentu. 

Za propozycją Pana Jana Morysona głosowali wszyscy obecni na sesji radni-13 głosów „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak  

 

NIEOBECNI: (2) 

Ewa Szczepaniak, Tomasz Woźniczka 

 

Dot. pkt. 4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował zebranych o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. Pytań nie było. Informacja stanowi załącznik  

nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Dot. pkt. 5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Maciej Dubiel przedstawił zebranym informację o wydarzeniach, które miały miejsce  

w okresie międzysesyjnym oraz informację o wydanych zarządzeniach.  

Pisemne informacje stanowią odpowiednio załącznik nr 4 i załącznik nr 5 do protokołu. 

Pytań nie było.  

 

Dot. pkt. 6. Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego w Gminie Bojanowo.  

 

Nadkomisarz Roman Bruss- Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Rawiczu 

poinformował, że przedstawi i zapozna z analizą stanu bezpieczeństwa dla gminy Bojanowo za 

2021 rok. Można wyróżnić następujące kategorie przestępstw:  

- uszkodzenie mienia: w 2021 roku odnotowano wzrost tych przestępstw z dwóch do siedmiu 

tj. o pięć przestępstw więcej niż w analizowanym okresie roku 2020, 

- uszczerbek na zdrowiu: odnotowano spadek o jedno przestępstwo (z dwóch do jednego), 

- bójki, pobicia: przez ostatnie dwa lata nie odnotowano żadnego przestępstwa i cały czas 

utrzymuje się na poziomie zero, 
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- kradzież cudzej rzeczy: wzrost przestępstw o pięć (z sześciu do jedenastu- cały czas będzie 

porównywany rok 2020 do 2021), 

- kradzież z włamaniem: spadek w tej kategorii- z ośmiu do pięciu (o trzy przestępstwa mniej), 

- rozbój, kradzież rozbójnicza i wymuszenia rozbójnicze: od dwóch lat na terenie gminy nie 

mieliśmy problemu z tą kategorią przestępstw (wynosi zero), 

- przestępstwo drogowe: nietrzeźwi kierujący, zdarzenia drogowe (wypadki drogowe  

i sprawcy wypadków drogowych)- wzrost przestępstw z ośmiu do siedemnastu (o dziewięć 

przestępstw więcej).   

Analiza  wykroczeń. W 2021 roku odnotowaliśmy wzrost wszystkich wykroczeń z czterdziestu 

sześciu do pięćdziesięciu trzech. W poszczególnych kategoriach możemy odnotować wzrosty 

bądź spadki. Kategorie wykroczeń:  

- zakłócenie ładu i porządku publicznego: w 2021 roku odnotowaliśmy spadek z szesnastu do 

dwunastu (cztery wykroczenia mniej), 

- kradzież cudzej rzeczy: zgłoszenia najczęściej pochodzą od osób pokrzywdzonych, ale są to 

również kradzieże w marketach, drobne kradzieże w szkołach- spadek w tej kategorii 

wykroczeń z dwudziestu do ośmiu (o dwanaście mniej wykroczeń),   

- uszkodzenie mienia: w zeszłym roku nie odnotowaliśmy żadnego wykroczenia, w 2020 roku- 

jedno, 

- nieobyczajny wybryk, używanie słów nieprzyzwoitych w miejscu publicznym: spadek 

wykroczeń z trzydziestu siedmiu do dwudziestu trzech w 2021 roku. 

- inne wykroczenia (włączając wykroczenia drogowe): wzrost wykroczeń z dwudziestu dwóch 

do trzydziestu dziewięć (o siedemnaście więcej). 

Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Rawiczu poinformował, że tak po krótce 

wyglądałaby analiza stanu bezpieczeństwa- są to te kategorie, które najbardziej monitorujemy 

i są najbardziej dotkliwe dla mieszkańców zarówno gminy Bojanowo i całego powiatu. Jest to 

do naszej informacji, jak kształtuje się poziom bezpieczeństwa na poszczególnych gminach. 

Podsumowując analizę stanu bezpieczeństwa uważamy, że jest bezpiecznie na terenie gminy 

Bojanowo. Przestępstwa są w niewielkim zakresie, ale dokładamy wszelkich możliwych 

sposobów, żeby były wykryte. Jeżeli chodzi o naszą strukturę organizacyjną na gminie 

Bojanowo- jest Rewir Dzielnicowych w Bojanowie, który składa się z kierownika i trzech 

dzielnicowych, którzy na co dzień współpracują i służą najbardziej i najlepiej, jak tylko mogą. 

Jeżeli będą sprawy- można bezpośrednio kontaktować się z dzielnicowymi. Spostrzeżenia  

i przestrogi: używamy portali społecznościowych- prośba o dużą ostrożność przy dokonywaniu 

zakupów przez system internetowy ze względu na dużą ilość oszustw. Została wystosowana 

prośba, aby przed zakupem sprawdzić opinię, nie kierować się ceną. Kolejna kategoria oszustw: 

oszustwa na policjanta, na pracownika urzędów, na policjantów CBŚ. Osoby dzwonią  

w większości na numer stacjonarny, rozmowy zazwyczaj trwają czterdzieści, pięćdziesiąt 

minut- nawet kilka godzin. W tych wypowiedziach sprawcy wzbudzają na tyle zaufanie, że 

osoby starsze są w stanie wyrzucić dorobek swojego życia (środki finansowe) przez okno. 

Sprawy są ciężkie do wykrycia, ponieważ wykorzystywane są numery telefonów, które nie są 

rejestrowane w Polsce bądź rozmowy prowadzone są przez Internet- stąd przestroga, aby być 

asertywnym i jak najszybciej kontaktować się z jednostką policji. Jeżeli w takich oszustwach 

dochodzi do przekazania środków finansowych- prośba o jak najszybszy kontakt, ponieważ ma 

to kluczowe znaczenie dla procesu wykrywczego. Drugi sposób oszustwa to przelewy 

bankowe. Mamy możliwość odzyskania środków finansowych, tylko musimy w jak 

najkrótszym czasie zostać poinformowani o wykonaniu przelewu.  

Zachęcam do zgłaszania wszelkich zgłoszeń przez Krajową Mapę Zagrożeń Bezpieczeństwa.  

Na zakończenie Pan Roman Bruss zawnioskował o rozbudowę monitoringu, który jest 

potrzebny do skutecznego ścigania sprawców przestępstw. W przypadku rozbudowy 

monitoringu, proszę o kontakt- jestem w stanie podpowiedzieć, pracowałem na monitoringu  
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w poprzedniej jednostce. Dobrym rozwiązaniem są rejestracje tablic rejestracyjnych na drogach 

wylotowych- osoby, które dokonują przestępstw wiedzą, że nie są anonimowi i odpuszczają 

tematy kradzieży, włamań i inne poważniejsze przestępstwa. 

 

Pan Waldemar Czerwiński zwrócił się z zapytaniem czy istnieje problem z narkotykami  

w Bojanowie?     

Pan Roman Bruss poinformował, że problem jest zauważalny, nie na tyle, że jest to jakiś 

problem. Narkotyki są, będą i z tym trzeba się oswoić. Sposób wykrywania tego typu 

przestępstw spoczywa głównie na policji. Narkotyki to kategoria przestępstw, którą nikt nie 

chce zgłaszać, dopóki nie wydarzy się tragedia i większy trzon spoczywa na policji i naszej 

pracy operacyjnej. W bieżącym roku przechwyciliśmy ponad 3 kg narkotyków- dzięki pracy 

operacyjnej narkotyki nie trafiły na teren powiatu rawickiego, w tym również Bojanowa. Nie 

ma problemu stricto, żeby podawać cyfry, ale problem na pewno występuje: w mniejszym, 

większym zakresie. Zwalczanie przestępczości w tej kategorii odbywa się głównie przez pracę 

operacyjną, ponieważ osoby nie chcą zgłaszać bezpośrednio policji, żeby nie zostać 

przesłuchanym w charakterze świadka. Nie wszystkie informacje musimy brać na protokół. 

Działamy procesowo i poza procesowo, czyli operacyjnie. Każdą informację wykorzystamy, 

sprawdzimy.  

 

Burmistrz Bojanowa wyraził słowa podziękowania Komendzie Powiatowej Policji, Panu 

Komendantowi, Panu Zastępcy i policjantom Rewiru Dzielnicowych za sprawne interwencje 

na terenie naszej gminy i życzymy sobie nawzajem owocnej współpracy.  

 

Przedstawiona analiza stanu bezpieczeństwa Gminy Bojanowo za 2021 rok stanowi załącznik 

nr 6 do protokołu.   

 

Dot. pkt. 7. Informacja o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego w Gminie Bojanowo.  

 

Pan Rafał Sołtysiak poinformował, że siły i środki, którymi dysponujemy w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej na terenie gminy to: 13 jednostek OSP, w tym cztery jednostki z zespołami 

wyjazdowymi wyposażone w samochody pożarnicze. Jeżeli chodzi o zabezpieczenie życia  

i zdrowia w sytuacjach różnego rodzaju zagrożeniach- siły i środki są wystarczające. 

Zagrożenie na terenie gminy to zagrożenia komunikacyjne i coraz bardziej nasilające się 

anomalie pogodowe. Zdarzają się też pożary, ale pożary o dużych rozmiarach są rzadkością. 

Nasze służby dojeżdżają w bardzo krótkim czasie- od momentu alarmowania jest to czas  

w granicach siedmiu minut- w związku z tym wszystkie interwencje generalnie kończą się 

sukcesem (uratowaniem zdrowia, mienia). Są zdarzenia, do których jadą strażacy- okazuje się, 

że tego zdarzenia nie ma albo informacja jest przekazana w taki sposób, że jest to tzw. alarm 

fałszywy. Wyposażenie: do działań ratowniczo- gaśniczych, działań w sprawach 

komunikacyjnych udzielania pomocy technicznej, mamy ratowników medycznych, którzy 

mogą być wykorzystywani w różnego rodzaju sytuacjach i m.in. czas pokazał, że w czasie 

pandemii koronawirusa, były wykorzystywane te umiejętności. Jeżeli chodzi o dalsze działania: 

będziemy starali się utrzymywać sprawność bojową, która dotychczas sprawdzała się. Jeżeli 

chodzi o wyposażenie- pozyskanie jak największej ilości środków z zewnątrz. Uruchomione są 

już pierwsze dotacje MSWiA i Krajowy System Ratowniczo- Gaśniczy- strażacy podpisują 

odpowiednie umowy.  

Następnie Pan Rafał Sołtysiak zwrócił uwagę na pozyskanie jeszcze większej ilości członków 

Ochotniczych Straży Pożarnych. Strażacy migrują za pracą i jest to dla nich priorytet. Jeżeli  

z powołania są ratownikami- będą chcieli brać udział w służbach. Powrót do normalności, czyli 
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zawody sportowo- pożarnicze, inne uroczystości, imprezy, takie które wykazują każdą 

aktywność jednostek OSP zarówno na terenie gminy i powiatu.  

 

Pytań nie było. 

Informacja pisemna dotycząca bezpieczeństwa przeciwpożarowego w Gminie Bojanowo 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 8. Informacja o przygotowaniu placówek szkolnych i pozaszkolnych do realizacji 

wypoczynku letniego dzieci i młodzieży.  

 

O godzinie 9:39 posiedzenie XLVI sesji Rady Miejskiej w Bojanowie opuszcza Zastępca 

Komendanta Powiatowego Policji w Rawiczu oraz Pan Łukasz Działdowski.  

 

Pani Sabina Szlachetka- Andersz poinformowała, że Ośrodek Pomocy Społecznej wspólnie  

z Gminną Komisją Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Bojanowie w bieżącym roku 

będzie organizatorem następujących form wypoczynku letniego:  

- od 2 lipca do 8 lipca organizowane będą kolonie z programem profilaktyczno- terapeutycznym 

dla dzieci z terenu gminy. Miejscem wypoczynku będzie Świeradów. W ramach kolonii 

uczestnicy wyjadą do Drezna, Budziszyna oraz na największą wieżę widokową w Polsce- na 

Sępią Górę, do Liberca. Uczestnicy będą zwiedzać okolice: Stóg Izerski, Muzeum Myślistwa, 

Park Zdrojowy. Koszt pobytu jednego uczestnika w turnusie 7-dniowym wynosi 1.260 zł (900 

zł pokrywa gmina, 360 zł rodzice).  

- wspólnie z Gminnym Centrum Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji i Biblioteką Publiczną 

w Bojanowie będzie współorganizatorem zajęć, które odbywać się będą w miesiącach lipiec  

i sierpień dla dzieci i młodzieży z gminy Bojanowo w ramach akcji „Lato w Bojanowie”  

i „Wakacje w Bibliotece”. Pozwoli to na możliwość zorganizowania szerszego katalogu zajęć 

dla większej ilości dzieci i młodzieży, jako alternatywne formy spędzania czasu wolnego 

zgodnie z Gminnym Programem Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Bojanowo na lata 2022-2023. 

Pytań do przedstawionej informacji nie było.  

 

Następnie o głos została poproszona Pani Daria Głuszek, która poinformowała, że w sezonie 

2022 Gminne Centrum Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji w Bojanowie planuje skupić się 

na zajęciach wyjazdowych. Wspólnie z Ośrodkiem Pomocy Społecznej i Gminną Komisją 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych planujemy zorganizować zajęcia wyjazdowe  

w ramach akcji „Lato w Bojanowie”. Zajęcia odbywać się będą we wtorki i w czwartki  

w miesiącach lipcu i sierpniu. W zajęciach dzieci będą partycypować w kosztach, dzielone one 

będą pomiędzy uczestników zajęć, Gminną Komisję Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Gminne Centrum Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji. Każdorazowo  

w zajęciach będzie mogło wziąć udział ok. 70-90 dzieci. Zajęcia będą skierowane do 

mieszkańców gminy Bojanowo, w przypadku wolnych miejsc dopuszczamy możliwość 

zapisania dzieci spoza naszej gminy. Prowadzącymi zajęcia będą pracownicy Gminnego 

Centrum Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji w Bojanowie. Posiadają oni odpowiednie 

uprawnienia jako wychowawcy kolonijni i mogą pełnić rolę opiekunów podczas zajęć 

wyjazdowych. W przypadku dużego zainteresowania dopuszczamy możliwość zatrudnienia 

dodatkowych opiekunów na umowę cywilno- prawną. Planujemy zajęcia stacjonarne, które 

skierowane będą do młodszych dzieci np. gry i zabawy w Tarchalinie albo przy amfiteatrze im. 

Mieczysława Stoora w Bojanowie. Zajęcia będą miały formę gier i zabaw ruchowych, zajęć 

plastycznych, warsztatów edukacyjnych. Dodatkowo przez cały okres wakacyjny prowadzone 

będą zajęcia plastyczne. Instruktor sekcji artystycznej będzie prowadził zajęcia w poniedziałki 
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w godzinach przedpołudniowych. Planowane są następujące aktywności: wakacyjny rajd 

rowerowy, projekcie filmowe, wyjazd na basen, turniej w Badmintona, kino plenerowe, wyjazd 

do Parku Leśnego, do Parku Dinozaurów, wyjazd do Westernlandu, plener malarski, ognisko  

z kiełbaskami, gra miejska, bowling, kino, wizyta w Poznaniu, wizyta w zoo, wizyta w Łaciatej 

Wsi, Deli Park, wizyta w Ośrodku Szkolenia Sportowego w Brzedni, dla starszej grupy- wyjazd 

na Szczeliniec, Błędne Skały. Wszystkie wymienione aktywności są działaniami planowanymi. 

O dokładnych terminach, szczegółach będziemy informować poprzez gabloty informacyjne, 

stronę internetową i profil na Facebook-u.  

 

Pani Ilona Pazoła- Szymańska zwróciła się z zapytaniem do Pani Sabiny Szlachetka- Andersz 

odnośnie wyjazdu do Świeradowa- cyt. „Jaka grupa dzieci tam pojedzie i jak wygląda 

rekrutacja? Które dzieci, jakie dzieci mogą pojechać?”. 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Bojanowie poinformowała, że pojedzie grupa 50 

osób, dzieci ze szkół podstawowych. Rozdane są karty w szkole podstawowej w Bojanowie, 

Golinie Wielkiej i Gościejewicach.   

Pani Ilona Pazoła- Szymańska zapytała czy dzieci są szczególnie rekrutowane czy ze 

środowiska, który wymaga pomocy czy każde dziecko, które się zgłosi? 

Pani Sabina Szlachetka- Andersz wyjaśniła, że każde dziecko, które się zgłosi dlatego, że jest 

to profilaktyka.  

 

Pani Aldona Łuczak poinformowała, że zajęcia wakacyjne organizowane przez bibliotekę będą 

prowadzone wspólnie z Ośrodkiem Pomocy Społecznej w Bojanowie i przy wsparciu 

finansowym Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych pod hasłem „Biblio- 

wakacje: Zabawa- Edukacja- Profilaktyka”. Zaplanowanych jest 19 zajęć, które odbywać się 

będą w poniedziałki, środy i piątki od godz. 13:00. Wśród zajęć zaplanowane są warsztaty 

kreatywne, zajęcia animacyjne, zajęcia plastyczne i zajęcia ruchowe, spektakle bajkowe 

prowadzone zarówno przez bibliotekarzy jak i przez animatorów. Stawiamy na dobrą zabawę 

dla dzieci, ale założeniem jest, aby była to aktywność twórcza, wspólna zabawa  

z rówieśnikami, kontakt z rówieśnikami, poznawanie nowych wiadomości, zdobywanie 

nowych umiejętności, rozwijanie zainteresowań. Część zajęć realizowana będzie w bibliotece, 

część zajęć na wolnym powietrzu m.in. różne gry i zabawy plenerowe, zajęcia animacyjne przy 

muzyce, zajęcia edukacyjne np. magiczna matma. Będą warsztaty: tajemniczy proszek oparty 

na eksperymentach, warsztaty ekologiczne „Zielono mi”, wykonywanie różnych rzeczy na 

zasadzie recyklingu. Na zakończenie planowany jest BiblioPiknik dla wszystkich dzieci na 

świeżym powietrzu przy wspólnej zabawie. 

Pytań nie było.  

 

Pisemne informacje stanowią odpowiednio: 

1. Ośrodek Pomocy Społecznej w Bojanowie- załącznik nr 8, 

2. Gminne Centrum Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji w Bojanowie- załącznik nr 9, 

3. Miejska Biblioteka Publiczna w Bojanowie- załącznik nr 10,  

4. Szkoła Podstawowa im. bł. Edmunda Bojanowskiego w Bojanowie- załącznik nr 11, 

5. Szkoła Podstawowa im. Arkadego Fiedlera w Golinie Wielkiej- załącznik nr 12,  

6. Szkoła Podstawowa im. Jana Brzechwy w Gościejewicach- załącznik nr 13.  

 

Dot. pkt. 9. Informacja o realizacji pożytku publicznego.  

 

Przystępując do niniejszego punktu, głos zabrał Pan Maciej Dubiel, który przedstawił 

sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Bojanowo z organizacjami 
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pozarządowymi oraz innymi podmiotami działającymi w sferze pożytku publicznego za 2021 

rok.  

Pytań nie było. Informacja stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Dot. pkt. 10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) ustalenia wysokości ekwiwalentu wypłacanego członkom OSP za udział  

w działaniach ratowniczych i szkoleniach pożarniczych, 
 

Pan Jan Moryson poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Stałych 

Rady.  

Projekt uchwały przedstawił Pan Rafał Sołtysiak.  

 

Pytań nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta 13 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak  

 

NIEOBECNI: (2) 

Ewa Szczepaniak, Tomasz Woźniczka 

 

Uchwała Nr XLVI/320/22 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 20 maja 2022 roku  

w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu wypłacanego członkom OSP za udział  

w działaniach ratowniczych i szkoleniach pożarniczych stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

b) regulaminu udzielania stypendium Burmistrza Bojanowa dla uzdolnionych 

uczniów pobierających naukę w szkołach podstawowych na terenie gminy 

Bojanowo,  
 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu 

Komisji Stałych Rady.  

O głos została poproszona Pani Żaneta Malinowska celem przedstawienia projektu uchwały.  

 

Pytań i uwag nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta 13 głosami „za” 

(12 radnych głosowało za pomocą programu e-sesja, 1 radny z powodu problemów 

technicznych głosował imiennie).  

 

Wyniki głosowania za pomocą systemu programu e-sesja 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Sebastian 
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Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz Stachowiak, 

Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak  

 

BRAK GŁOSU: (1) 

Jarosław Bartkowiak 

 

NIEOBECNI: (2) 

Ewa Szczepaniak, Tomasz Woźniczka 

 

Wyniki głosowania imiennego:  

ZA: 1 

Jarosław Bartkowiak  

 

Uchwała Nr XLVI/321/22 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 20 maja 2022 roku  

w sprawie regulaminu udzielania stypendium Burmistrza Bojanowa dla uzdolnionych uczniów 

pobierających naukę w szkołach podstawowych na terenie gminy Bojanowo stanowi załącznik 

nr 16 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

c) rozpatrzenia skargi na działalność sołtysa wsi Sułów Mały,   
 

Projekt uchwały przedstawił Pan Jan Moryson. 

 

W związku z tym, że pytań nie było, przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta  

13 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak  

 

NIEOBECNI: (2) 

Ewa Szczepaniak, Tomasz Woźniczka 

 

Uchwała Nr XLVI/322/22 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 20 maja 2022 roku  

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność sołtysa wsi Sułów Mały stanowi załącznik nr 17 

do protokołu.  

 

Dot. pkt. 10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

d) nadania nazwy rondu położonemu w miejscowości Gołaszyn,  
 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu 

Komisji Stałych Rady. 

O głos został poproszony Pan Maciej Dubiel celem przybliżenia projektu uchwały.  
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Pytań do projektu uchwały nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta  

13 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak  

 

NIEOBECNI: (2) 

Ewa Szczepaniak, Tomasz Woźniczka 

 

Uchwała Nr XLVI/323/22 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 20 maja 2022 roku  

w sprawie nadania nazwy rondu położonemu w miejscowości Gołaszyn stanowi załącznik  

nr 18 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

e) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wschodniej 

części wsi Wydartowo Pierwsze, Gmina Bojanowo,   
 

Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady.  

O głos została poproszona Pani Ewelina Zmuda w celu przedstawienia projekt uchwały.  

 

W związku z tym, że pytań nie było, przystąpiono do podjęcia uchwały.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak  

 

NIEOBECNI: (2) 

Ewa Szczepaniak, Tomasz Woźniczka 

 

Uchwała Nr XLVI/324/22 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 20 maja 2022 roku  

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wschodniej 

części wsi Wydartowo Pierwsze, Gmina Bojanowo stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

f) zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok,   
 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Patrycja Kubiak.  

 

Pan Dariusz Stachowiak zwrócił się z zapytaniem czy popsuła się stara kosiarka? 
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Skarbnik Gminy wyjaśniła, że stara kosiarka została sprawdzona i oddana do naprawy, ale 

specjalista stwierdził, że naprawa kosiarki wyniesie 11.000 zł, a nowa kosztuje 16.000 zł  

i mamy jeszcze 5 lat gwarancji. Mowa jest o kosiarce jeżdżącej.  

 

Więcej pytań nie było, przystąpiono do podjęcia uchwały. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie 13 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak  

 

NIEOBECNI: (2) 

Ewa Szczepaniak, Tomasz Woźniczka 

 

Uchwała Nr XLVI/325/22 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 20 maja 2022 roku  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 11. Interpelacje i zapytania radnych.  

 

Nie zgłoszono interpelacji i zapytań w niniejszym punkcie. 

 

Dot. pkt. 12. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

 

W związku z tym, że nie wpłynęła żadna interpelacja i zapytanie na piśmie, Przewodniczący 

Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Dot. pkt. 13. Wolne wnioski i informacje. 

 

Pani Alina Broniarz poinformowała, że została wywołana przez Zarząd Wspólnoty 

Mieszkaniowej przy ul. Lipowej 3 do odpowiedzi na jakim etapie jest załatwienie sprawy dot. 

niedrożnej kanalizacji deszczowej przy placu targowym przy ulicy Szkolnej?  

Zarząd Wspólnoty złożył w dniu 24 maja 2021 r. pismo do Pana Burmistrza i do Rady o pilną 

interwencję w tej sprawie. Niedrożność tej kanalizacji powoduje zalewanie terenu i Wspólnoty 

oraz posesji nr 5 i 7 przy ulicy Lipowej. Pokrzywdzonych jest 30 rodzin. Woda w piwnicy 

niszczy konstrukcje budynku, nowy tynk nałożony na bloku murszeje, w piwnicy zamontowane 

mają kotłownie o wartości 50 tys. zł, która niszczeje. Przy każdych większych opadach, które 

miały miejsce też tej wiosny, woda niszczy ich majątek. Do dnia dzisiejszego nie pozbyli się 

wilgoci ze ścian. Na złożone pismo do Pana Burmistrza, otrzymali odpowiedź w dniu  

26 sierpnia- treść pisma została odczytana przez Panią Alinę Broniarz. Następnie radna 

zwróciła się z pytaniem co w tej sprawie zostało zrobione? Pani Alina Broniarz poinformowała, 

że nigdy do jej wiadomości nie dotarły problemy placu targowego czy zalewanych posesji. Na 

sali jest przedstawiciel Zarządu Wspólnoty Mieszkaniowej, który jest głównym składającym 

niniejsze pismo i jest najbardziej zaineresowany w wyjaśnieniu tej sytuacji.   
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Przedstawiciel Zarządu Wspólnoty Mieszkaniowej przy ulicy Lipowej 3 poinformował, że cyt. 

„Ja tu mam to pismo, odpowiedź Pana Burmistrza, które częściowo tylko odpowiada,  

a najbardziej dziwi na dzień dzisiejszy, bo uważałem, że jeżeli takie pismo otrzymałem, że coś 

się będzie robić. Według mnie, nie robi się nic, ale teraz się doczytałem na tym piśmie, że to 

pismo nie ma znaku, żadnych oznaczeń typu, że to zostało gdzieś zarejestrowane, do jakieś 

książki wpisane, do jakiegoś rejestru. Jest to takie pismo, jakby to nazwać Panie Burmistrzu-

zamieciono pod dywan. Czy tę sprawę tak traktować, że zamieciono pod dywan, czy coś będzie 

się robić?...”. Według mieszkańca jest odcinek 30 metrów- wykopanie, wyczyszczenie, 

zasypanie to koszt paru tysięcy złotych, nie miliony. Lepiej zapobiegać niż później płacić.  

Następnie Przedstawiciel Zarządu Wspólnoty Mieszkaniowej zawnioskował o remont 

chodnika na ulicy Lipowej i zajęcie się niniejszą sprawą. 

 

Odnosząc się do wypowiedzi Pani Aliny Broniarz i przybyłego przedstawiciela Zarządu 

Wspólnoty przy ulicy Lipowej, Burmistrz Bojanowa poinformował, że postaramy się w miarę 

możliwości finansowych zadysponować pewną kwotę. Jeżeli jest to kanał niedrożny na 

długości 30 metrów- poproszę Kierownika Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Bojanowie  

o kontakt z Panem. W miarę szybko postaramy się ten temat zrealizować. Chcielibyśmy pomóc, 

mając świadomość, że Państwa majątek ulega pogorszeniu. Podejmiemy interwencję w tym 

temacie. Druga poruszana kwestia- nie tylko na ulicy Lipowej temat związany jest  

z nierównymi chodnikami. Sukcesywnie staramy się poprawiać infrastrukturę pieszą na terenie 

miasta. W najbliższym czasie będziemy starali się budować chodnik na ul. Sportowej  

i Sikorskiego. W kolejnych etapach realizacji na pewno będziemy starać się Radzie 

wnioskować do budżetu o budowę chodników i uwzględnimy m.in. ulicę Lipową, Gołaszyńską, 

Półwiejską, Zacisze. Widzimy, że chodniki są w nienajlepszej kondycji, ale nie na wszystko 

będzie nas stać od razu. Nie chcę składać deklaracji, że infrastruktura na ul. Lipowej poprawi 

się w przyszłym roku, ale wszystko drożeje i gmina liczy każdą złotówkę.  

 

Pan Maciej Kąpielski- Sekretarz Towarzystwa Koleżeńskiego Bojanowiaków, Sekretarz 

Komitetu Organizacyjnego 115-lecia Szkolnictwa Rolniczego w Bojanowie wyraził słowa 

podziękowania za przyjęcie uchwały w sprawie nadania ronda imienia Łucjana Kryszkiewicza. 

Jednocześnie Sekretarz Towarzystwa Koleżeńskiego Bojanowiaków zaprosił do udziału w dniu 

25 czerwca br. w uroczystościach 115-lecia szkolnictwa rolniczego w Bojanowie, przedstawił 

program uroczystości.  

 

Pani Alina Broniarz zawnioskowała o poprawę stanu nawierzchni (załatanie dziur) cyt. 

„odcinka ścieżki rowerowej łączącej drogę do wiaduktu przez Gołaszyn a pomiędzy blokami- 

ta droga, o której mówimy, ten łącznik, który łączy dalej ścieżkę rowerową przy Markowskim”.  

 

Na zakończenie Burmistrz Bojanowa poinformował, że realizując obowiązek ustawowy  

o samorządzie gminnym wynikający z art. 28aa, przedstawiam Państwu Raport o stanie Gminy. 

Raport będzie Państwu przekazany, ale również upubliczniony na stronie internetowej 

www.gminabojanowo.pl.  

Raport przedstawia stan gminy na dzień 31 grudnia 2021 roku. Dyskusję o raporcie będziemy 

prowadzić na czerwcowej, absolutoryjnej sesji. W debacie nad raportem będzie mógł wziąć 

każdy z mieszkańców po wcześniejszym zgłoszeniu. Wszelkie informacje na temat procedury 

zgłaszania do debaty, będzie można odczytać na stronach internetowych. Będzie to załącznik 

do Raportu. Uprzejmie proszę Radę o szczegółowe zapoznanie się z Raportem, potem aktywne 

uczestnictwo w debacie w przyszłym miesiącu. Sesja planowana jest 30 czerwca, na którą 

serdecznie Państwa i mieszkańców zapraszam.  

 

http://www.gminabojanowo.pl/
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Dot. pkt. 14. Zakończenie.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie 

zamknął obrady i zakończył XLVI sesję o godzinie 1037. 

 

Protokolant      Przewodniczący Rady Miejskiej 

Justyna Wolsztyniak     Jan Moryson 


